
 

 

 

Protokoll - styrelsemöte nr 4 2020-2021 

 

Dag: Lördag 13 februari 2021  

Tid/ Plats: Klockan 10.00 -12.00  // telefon möte 

Närvarande:  Clas Gunnarsson  ordförande/ kassör  

Arly Jakobsen ledamot  

 Roger Johnsson ledamot 

 Pär Svensson ledamot 

 Hans-Göran Hermansson suppleant  

 Jan Dahlström sekreterare 

  

 

1 Mötet öppnas 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Föregående mötesprotokoll godkändes. 

4 Ekonomi  

▪ Kassör presenterade avstämning budget/kostnadsläge per 31 januari 

2021, vi håller budget bra. 

▪ Kassör undersöker eventuell skatt på föreningens ackumulerat kapital 

▪ Kassör rapporterar på nästa möte.  

5 Vatten & Reningsverk  

Alex Jansson har startat uppdraget som ansvarig för Vatten och Avlopp.  

6 Vägar – Nya lock till Gruslådorna.  

◦ Vi har 14 gruslådor idag, men kan nog klara oss med 10 lådor. Vi har fått 

ett kostnadsförslag på 1.560 kr inklusive moms/ lock i aluminium. Vi börjar 

med att ta fram ett lock som vi utvärderar innan beställning av övriga 9. 

Ansvarig: Clas.  

◦ Roger ser över Nedre/ Mellan Tådås igen och återkommer med förslag på 

vilka gruslådor vi behåller. Arly gör samma sak på Övre Tådås. Rapport 

nästa möte.    

7 Boulebana - placering vid ”eldplatsen” anslutning till fastighet Nedre Tådås 51. 

◦ Janne presenterade förslag inklusive kostuppskattning som innebär 2 

styck boulebanor kostnad för två banor ca 40.000. 

◦ Janne och Clas går igenom förslaget med leverantörer för 

sammanställning av kostnader. Rapport nästa möte. Ansvariga: Janne och 

Clas 

8 Informationstavlor Nedre och Övre Tådås. 



 

 

◦ Bästa kostnadsuppskattning är ca 4.000 kr inklusive moms/ tavla. Beslut: 

Vi beställer 2 tavlor för Nedre respektive Övre Tådås 

◦ Clas och Arly bistår Göran Hernefors i samband med att original tas fram.  

Ansvarig: Clas, Arly och Göran Hernefors. 

 

 

 

9 Rapporter  

◦ Gert Olsson kommer fälla markerade träd i backen Övre Tådås. Ett 

STORT tack till Jan-Åke Axelsson och Hans Lillevang som arbetar med 

trädfällning och slyröjning. 

◦ Avläsning vattenmätare. Efter analys av underlaget vi fick in i höstas 

rörande utgående vatten från vattenverket är slutsatsen den att 

debiteringen till fastigheterna är korrekt och rimlig.  

◦ Medlem byggt på allmänning Övre Tådås, fastighetsägaren informerad om 

att bygget på allmänningen skall vara borta senast 30 mars 2021.  

◦ Trivselgruppen har startat. Bittan Hermansson Övre Tådås 20, är 

kontaktperson. Information finns på hemsidan. Arly föreslår att 

trivselgruppen får en årsbudget, summa: 20.000, för att öka trivseln i 

området. Förslaget integreras i budget för 2021-2022 som presenteras på 

stämman i sommar. 

10 Aktivitetslista med pågående arbeten gicks igenom, se listan sist i protokollet.  

11 Kommande styrelsemöte: lördagen 27 mars (09 -11) resp. lördag 10 april.  Vi har 

fel information på hemsidan, som säger 24 april som arbetsdag, rätt datum är 

lördag 17 april.  Janne kontaktar Lasse (hemsidan) för uppdatering.  

12 Övriga frågor:  

◦ Ordförande förslog att mötesprotokoll mailas ut till medlemmarna. 

Styrelsen beslöt att maila medlemmar information om att protokoll finns att 

läsa på hemsidan. 

◦ Ordförande föreslog att information om avtal gällande snöröjning skulle 

mailas till medlemmar – styrelsen beslöt att medlemmar hänvisas till 

hemsidan där information om snöröjning skall återfinns. Janne ansvarar. 

13 Mötets avslutande 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Jan Dahlström   Clas Gunnarsson 

Sekreterare   Ordförande 

  

 



 

 

 

 

 

Aktivitetslista, nästa sida 

 

 

 

 

Pågående Aktivitet Var Förslag från Utdelat till Genomfört

Dörren till vattenverket – fuktskadad Arly/ Herman

Göra klart vattenverket – lister skall upp och målas Arly/ Herman

Locken till sandlådorna vid väg är trasiga bör åtgärdas
Arly/ Herman

Bosse/ Clas

Pumphuset till pump 5, Ny dörr och vindskivor. Arly/ Herman Dörr klar

Fårhagen, elstängslet. Sly behöver röjas kontinuerligt

Clas

Klara aktiviteter

Kylskåpet – vattenverket trasig Ingen åtgärd

Pumphuset NT55, Ommålas Janne/ Roger Klart. 

Spången , Stigen upp till Övre Tådås Pär Klart 

Vi beställer 10 st, men börjar med 

att ta fram 1 för utvärdering.

Brunn 4 komplettera med värmekabel för vintern, 

frostskydd + lock i plast. Dörr ska målas.

Kan vi få någon som kan släppa ut fler får än de senaste 

åren? t.ex Peter Lemby.


